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Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, om der skulle være juridiske eller administrative forhindringer 

for at sætte en nedre grænse for, hvor mange udlejningsboliger, en udlejer skal eje, førend 

virksomhedsordningen kan anvendes. 

 

Svar 

Der er ikke noget juridisk, der hindrer, at der lovgivningsmæssigt fastsættes et krav om, at 

et bestemt antal udlejningsboliger skal indgå, for at ejeren skal kunne anvende virksom-

hedsordningen. 

 

Det bemærkes dog, at udlejningsvirksomhed i almindelighed kvalificeres som erhvervs-

mæssig virksomhed, der kan indgå i virksomhedsordningen. Det synes derfor ikke hen-

sigtsmæssigt, at visse typer af udlejningsvirksomhed skal udelukkes fra virksomhedsord-

ningen, alene fordi der er tale om udlejning til beboelse, uanset antallet af lejemål.  

 

 

 


